
Ik vind het maar eerlijk als het word verrekend
met het verbruik immers heeft iedereen die een
installatie heeft laten plaatsen een investering
gedaan om zijn/haar kosten te verminderen. En de
grotere energie maatschappij genoeg verdient op
de resterende verbruik. Ook zou dit anders
iedereen verplichten om een lilitium accu in huis
te nemen, en dat zou nou net zeer slecht zijn
voor de natuur en de koopkracht. Laten we dan ook
met zekerheid kunnen zeggen dat dan ook niemand
meer zonneinstallaties wil hebben aangezien die
zich niet meer terug betalen en zelfs als
overbodig gezien gaan worden en daardoor
Nederland een achterstand gaat oplopen in de
strijd met duudzaamheid


